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Protokoll Alpina rådet 150410 
 
Ulf Lidberg  Lasse Kjällberg  
Lars Melin  Tom Pietilä (ej närvarande) 
Ulf Olofsson  Ville Bylin  
Inger Nordqvist  Anders Sundqvist  
Janne Klein (ej närvarande) Karin Sundberg   
 

1. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns  

2.    Lägesrapport   

a.    Lägesrapport SSF 

b.    Lägesrapport Landslagen  

i.     Verksamhet 

Marknadsråd har startats. Hjälp med kontakter, vad kan STAB erbjuda. 

Markandsrådet intresserade att ta del av strategiarbetet  

 ii.     FoU 

Ingen rapport 

iii.    Ekonomi 

Damerna ligger på kostnadsbudget. Herrarna har dragit över kostnadsbudget. 

c.     Lägesrapport Nationell verksamhet 

i.       Ekonomi (budget/utfall) 

Utfallet är bra i förhållande till budget.  

ii.     Skiduniversitetet 

Ingen rapport.  

iii.    Skidgymnasier 

Ingen rapport 

iv.    Utbildning 

Ingen rapport 

v.     Tävlingsplanering 

Ingen rapport  

vi.   Ungdomsverksamheten  

Ingen rapport 

d.    Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 

i.     Barn & Ungdom 

Viktigt att fler åker längre upp i åldrarna 

Vakant plats från Region 4  

ii.    Junior & Senior   

Ingen rapport 

iii.    Regelgrupp 

Ingen rapport 

iv.    Utbildningsgrupp 

Ingen rapport 

 

3.     AR´s aktivitetsplan 

Ingen genomgång av aktivitetsplan gjordes 
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4.    Föranmälda frågor   

 

a.Strategiarbete 

Strategiarbetet fortsätter och  slutgiltig version i maj  

Strategin är en grovstruktur för behov och prioritering. 

AR (Ville och Ulf L) informerar Styrelsen om nationella alpina strategiarbetet i juni.  

Strategiarbetet behöver underbygga analysen med statistik, erfarenhet från andra länder. 

Genomförande, Vad/Vem/När 

Nationella strategin ska samordnas med strategier för landslag och marknad 

Prioritet för strategiarbete, hur ska SkidSverige acceptera strategin, Region/Distrikt/Förening/Enskild 

 

b.    Synpunkter på SSF´s engagemang på Mästerskap  

Representation på Mästerskap för att skapa mötesplatser SSF/distrikt/klubb/medlem 

SSF har möjlighet att informera om sin verksamhet. 

 

c.   College-verksamhet i USA 

Alla eftergymnasiala alternativ är bra och SSF stöttar  och är positiv till olika initiativ 

College-verksamhet är ett alternativ till SSF´s verksamhet. Duktiga åkare har lika chans till uppdrag i landslaget  

d. VM gruppen 

Ta vara på VM för att skapa bättre förutsättningar för den alpina sporten. 

Mål att VM 2019 ska märkas i SkidSverige, starta före VM och fortsätta efter VM 

e. RIG-Järpen 

Förslag AR, Åtgårdsprogram för att hjälpa individer och skolan att komma tillrätta med problemen 

AR formulerar en rekommendation och delger förbundsstyrelsen under april 

f. Skidsverige v.s. Svensk Skididrott. Roller, samspel 

g. Resursläge 15/16 

Medaljlotteriet är ett lyckat koncept som förhoppningsvis ger ökade resurser i framtiden. 

Målsättning är oförändrat nivå från 2014-2015 

Besparingar och Effektivisering inför kommande säsong 

h. AR 15/16 

Styrelsen önskar att AR/LR blir mer synliga i SkidSverige.  

AR önskar en arbetsdag med Styrelse/AR/LR för att likställa arbetssätt och tillsättning mellan LR/AR 

AR/LR bör vara representerade på Styrelsemöte 1-2 ggr/år för information 

 

Nästa möte 
 
I samband med avstämning av strategiarbetet under maj 
   


